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Abstract (en)
A mould (11) as the upper mould or lower mould of a roof tile press is provided. This consists of a pressure-rigid frame (12), a female die plate (13)
which spans the frame opening and has a shaping surface and a maximum compressive load resistance which is less than the compressive force,
and of a pressure-resistant stiffener (14) on the plate underside, which stiffener (14) is joined to the frame.

Abstract (de)
Es wird eine Preßform (11) als Oberform oder Unterform einer Dachziegelpresse geschaffen. Diese besteht aus einem drucksteifen Rahmen (12),
einer die Rahmenöffnung überspannenden Matrizenplatte (13) mit formgebender Oberfläche und mit einer maximalen Druckbelastbarkeit, die
geringer ist als der Preßdruck, und aus einer mit dem Rahmen verbundenen druckfesten Versteifung (14) an der Plattenunterseite.
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